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  Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 895 din 07.10.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali din 19 convocați. A absentat dl. 
consilier local, Drăgușanu Octav-Anton. 

  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Bună ziua. Mulțumesc că v-ați făcut timp 
să veniți la această ședință extraordinară. Avem patru proiecte pe ordinea de zi și cu permisiunea 
dumneavoastră aș vrea sa mai completăm ordinea de zi cu un proiect, respectiv aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ai proiectului „Reabilitarea, extinderea și modernizarea 
sistemului de iluminat public din Municipiul Fălticeni” cod Smis 126788 și a devizului 
general la faza D.T.A.C.” . 

Se supune la vot proiectul ordinii de zi, respectiv: 
  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente proiectului 

și a depunerii proiectului „Sistem de supraveghere video in Municipiul Fălticeni, judetul 

Suceava, în cadrul PNRR/2022/C10/1/I.1.2- Asigurarea infrastructurii pentru transportul 

verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management urban/local) - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului 

general pentru obiectivul de investiție „Schimbare învelitoare și șarpantă pentru clădirea 

administrativă, situată pe str. Aleea Nucului, f.n., din municipiul Fălticeni”- iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           3. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării în Italia – orașul Chieri, provincia 

Torino a unei delegații a Municipiului Fălticeni, în perioada 11 -15 noiembrie 2022 - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea devizului general și a indicatorilor tehnico – 

economici, aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și aprobarea 

contribuției de la bugetul local, la obiectivul de investiție „Reabilitare rețea de străzi urbane 

în municipiul Fălticeni, Tronson I (str. Sucevei, Bdul Revoluției, str. 13 Decembrie, str. 

Dimitrie Leonida, str. Matei Millo, str. Republicii, str. Armatei), inclus în Programul Național 

de Investiții „ Anghel Saligny, aprobate prin HCL nr. 25/10.02.2022  - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

5. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico -economici ai 

proiectului „REABILITARE, EXTINDERE SI MODERNIZARE SISTEM DE ILUMINAT PUBLIC 

DIN MUNICIPIUL FALTICENI ” și a devizului general la faza DTAC - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

  Ordinea de zi se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv, proiect de hotărâre privind 

aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente proiectului și a depunerii proiectului „Sistem 

de supraveghere video in Municipiul Fălticeni, judetul Suceava”, în cadrul 
PNRR/2022/C10/1/I.1.2- Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte 



infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management urban/local) - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
     Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este un proiect pe care vrem să îl 

depunem spre finanțare prin P.N.R.R. Dorim să realizăm un sistem integrat de supraveghere în 
Municipiul Fălticeni. Avem aproximativ 120 camere montate și funcționale, achiziționate din 
bugetul local. Avem oportunitatea să montăm 151 de camere noi. O  parte le vor înlocui pe cele pe 
care le avem deja. Prin aceasta investiție se urmărește creșterea siguranței cetățeanului și 
creșterea eficienței activității de pază și susținere a ordinii publice. Zona acoperită de sistem va 
cuprinde partea carosabilă a străzilor (inclusiv zona intersecțiilor), spațiile verzi, parcuri de joacă, 
terenuri de sport, trotuarele, suprafețe adiacente pentru parcaje, stațiile mijloacelor de transport în 
comun și accesul auto și pietonal. Tot în aria de acoperire a acestui proiect intră și spațiile 
aglomerate, aflate în perimetrul vizat de investiție, cum ar fi grădinițe, școli, colegii, Autogara, 
Stadionul, Muzeul Apelor „Mihai Băcescu”, Spitalul Municipal Fălticeni, etc. Valoarea totală a 
proiectului este de 1.171.241,12 lei, respectiv 237.926,57 euro.  
              Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Răzvan-Petrică – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
              Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 18 
voturi „pentru”.   
              Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de 
investiție „Schimbare învelitoare și șarpantă pentru clădirea administrativă, situată pe str. 
Aleea Nucului, f.n., din municipiul Fălticeni”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
     Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Prin acest proiect aprobăm indicatorii 

tehnico-economici și devizul general. Această clădire a fost a Spitalului Municipal Fălticeni, însă a 

renunțat la dreptul de administrare. Pentru a oferi o noua destinație acestei clădiri aflată într-o 

stare precară, se impune o reabilitare a acesteia. În acest sens, din analiza și concluziile 

specialiștilor efectuate la fața locului rezultă faptul că este absolut necesară schimbarea învelitorii 

și a șarpantei. Necesitatea acestor reparații este justificata de starea precară a acoperișului, care 

ar putea deteriora semnificativ infrastructura existentă, intervențiile având un caracter urgent. 

Conform devizului general, cheltuielile necesare realizării acestui obiectiv de investiție sunt în valoare de 

504.378,89 lei. 

             Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 Dnul consilier local jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 

favorabil.  
 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  

Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
              Dnul consilier local, Haidău Răzvan-Petrică -– preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.  
              Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Cons. local, ing. Cozmin Stoica: Propun să se facă o secție de oncologie. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Acest lucru trebuie să îl facă Spitalul 
Municipal Fălticeni. 



  
 Dna cons. local, dr. Cojocaru Eugenia - Liliana: Pentru a se face această secție, 
trebuie să modificăm numărul de paturi, să achiziționăm paturi.  
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Trebuie modificată structura 
organizatorică a Spitalului. Ne-am dori ceva pe parte socială. 
 Dnul cons. local, ing. Stoica Cozmin: Atunci ar putea să se facă un Centru social, 
pentru persoanele bătrâne, singure sau defavorizate, unde să poată servi o masă caldă, să i se 
facă o injecție, etc. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Va trebui să ne gândim la o destinație 
pentru acest spațiu. Trebuie prins în bugetul pentru anul 2023. 
 Dl consilier local, ing. Cozmin Stoica: Propunerea noastră a venit în ideea că poate 
găsim niște fonduri prin Planul Național de Redresare și Reziliență. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Pentru a accesa fonduri prin P.N.R.R., 
clădirea trebuie să fie funcțională. În cazul nostru, nu este. 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.   

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind 
aprobarea deplasării în Italia – orașul Chieri, provincia Torino a unei delegații a Municipiului 
Fălticeni, în perioada 11 -15 noiembrie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman;  

Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Cooperarea dintre municipiul Fălticeni şi 

oraşul Chieri, provincia Torino, are la bază o iniţiativă a Consulatului General al României la 

Torino, având ca scop întărirea relaţiilor de cooperare româno–italiene între comunităţile locale. 

Ne-au solicitat prezenta Primarului Municipiului, a unui consilier local pentru partea medicală și a 

unui reprezentant al mediului de afaceri din Municipiul Fălticeni. Astfel, m-am gândit la dl consilier 

local, dr. Ilie Cosmin și la dl. Vasile Nechifor, care reprezintă firma S.C TRIO NEC S.R.L., având  

afaceri și parteneriate, inclusiv în zona Torino. Vom folosi bani doar pentru biletele de avion, restul 

fiind asigurat de gazde. Ca o propunere, m-am gândit să invităm reprezentanți de la toate orașele 

cu care ne-am înfrățit, la o masă rotundă, undeva pe 15 iunie 2023, când sărbătorim Zilele Culturii 

Fălticenene. De zilele orașului sunt foarte multe activități și nu vom reuși să ne ocupăm de ei, fiind 

aproximativ 20 persoane.  

            Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
Dnul consilier local jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 

favorabil.  
Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 

teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil 
 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  

Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, Haidău Răzvan-Petrică-– preşedinte comisia pentru 

administraţie publică:  Aviz favorabil.            
   Dna consilier  local, prof. Amariei Marian – preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea devizului general și a indicatorilor tehnico – economici, aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și aprobarea contribuției de la bugetul 
local, la obiectivul de investiție „Reabilitare rețea de străzi urbane în municipiul Fălticeni, 
Tronson I (str. Sucevei, Bdul Revoluției, str. 13 Decembrie, str. Dimitrie Leonida, str. Matei 
Millo, str. Republicii, str. Armatei), inclus în Programul Național de Investiții „Anghel 
Saligny”, aprobate prin HCL nr. 25/10.02.2022   - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
    Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Este unul dintre cele trei proiecte 
depuse în Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. Este un proiect foarte mare, 



20,605,581.96 lei, din care 20.000.000. lei sunt de la Guvernul României, iar 605.581,96 lei 
contribuție proprie. Este un proiect generos, care prevede modernizarea și aducerea la un nivel 
calitativ conform normelor Uniunii Europene a întregului segment de străzi la care facem referire: 
str. Sucevei - de la pod până la blocul turn, Bulevardul Revoluției - de la blocul turn până la 
trecerea de pietoni de la Judecătoria Fălticeni, str. 13 Decembrie - integral, str. Dimitrie Leonida-
integral, str. Matei Millo - până la intersecția cu strada Pleșești Gane, str. Republicii-de la 
intersecția cu varianta ocolitoare a municipiului,  până la strada Armatei și  str. Armatei - până la 
sediul A.P.I.A. Este o investiție mare, care presupune piste pentru biciclete, locuri noi de parcare, 
un sens giratoriu - daca reușim să ne încadrăm în buget, un sistem de semaforizare corelat, 
reabilitarea și modernizarea trotuarelor și a căilor de acces.  
            Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
            Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Răzvan-Petrică-– preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
  Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.    

Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
actualizarea indicatorilor tehnico -economici ai proiectului „REABILITARE, EXTINDERE SI 
MODERNIZARE SISTEM DE ILUMINAT PUBLIC DIN MUNICIPIUL FALTICENI ” și a devizului 
general la faza DTAC - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: La acest proiect avem aprobată doar 

faza D.A.L.I.  D.T.A.C. reprezintă practic documentația tehnică pentru obținerea  autorizației de 

construcție. Este ultimul pas înainte de emiterea autorizației de construcție. Acest proiect a 

demarat deja cu segmente care nu necesitau acest lucru, mai precis instalarea sistemelor de 

iluminat public cu panouri fotovoltaice, pe strada Horticolei-Tarna Mare - de la intersecția cu strada 

Pleșești Gane până la intersecția cu strada Doboșari și Nufărului, pe strada Șomuzului - de la 

intersecția cu strada Tudor Vladimirescu, până la intersecție cu strada Nufărului. Se adaugă Aleea 

Trandafirilor și strada Panduri. La D.T.A.C. a apărut un lucru suplimentar, față de faza D.A.L.I.: 

mărim intensitatea luminoasa si micșorăm emisiile de carbon, aproape de 0. 

Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 

Aviz favorabil.  
Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  

Aviz favorabil. 
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Răzvan-Petrică-– preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
   Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.    
              Dna consilier  local, prof. Amariei Mariana– preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
     
      PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ                                 SECRETAR GENERAL MUNICIPIU 
  Cons. local, prof. Amariei Mariana                                        Jr.  Mihaela Busuioc     


